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Årsmøtet	ble	holdt	på	Sør-Fåvang	grendehus	31.	mars	med	20	frammøtte	
medlemmer.	Det	har	vært	avholdt	4	styremøter	i	løpet	av	året,	ett	av	disse	var	
også	møte	med	gjeter	i	Tromsbua	før	start	på	beitesesongen.	Leder	og	et	
styremedlem	har	deltatt	på	regionmøte	med	Fylkesmannen	om	rovvilt	og	
beitelagsmøte	med	Ringebu	kommune.	Leder	har	deltatt	på	oppstartsmøte	for	
revisjon	av	beitebruksplan	i	Ringebu	kommune.	
	
Kommunikasjon	til	lagets	medlemmer	skjer	nå	primært	på	sms,	email	og	lagets	
hjemmeside,	noe	som	ser	ut	til	å	funge	greit.	Vi	forsøker	å	samle	all	relevant	
informasjon	på	hjemmesida	for	å	gjøre	den	lett	tilgjengelig.	Si	gjerne	fra	hvis	det	
er	mer	som	burde	vært	lagt	ut	der.		
	
Beitesesongen	
	
Det	var	stort	sett	en	rolig	beitesesong,	men	to	perioder	med	bjørn	i	Samdalen.	
Mye	sau	kom	til	rette	på	rare	plasser,	blant	annet	Lesja	og	Dovreskogen.	I	tillegg	
til	gjeterens	tilsyn,	gikk	lagets	25	medlemmer	199	dager	tilsyn.	Tallet	er	nok	
egentlig,	og	bør	være,	en	del	høyere.	Det	er	veldig	viktig	at	tilsyn	dokumenteres,	
spesielt	i	forhold	til	rovviltsituasjonen.	
	
Første	del	av	sanken	foregikk	i	flott	vær	og	gikk	stort	sett	greit,	men	fredag	var	
det	regn,	lørdag	var	det	tjukk	tåke	i	høyden	og	søndag	stri-regna	det	fra	
morgenen	og	det	rant	ei	middels	stor	elv	gjennom	vesle-støa.	Slaktet	ble	likevel	
sendt	som	planlagt.	Det	ble	en	god	del	ettersank.	Til	sammen	ble	det	utført	338	
sankedager.	
	
Takket	være	en	veldig	god	gjeter	gikk	fe-sommeren	også	i	år	veldig	greit.	Fe-
sanken	gikk	også	greit	i	Fåvang	gjeterlag	i	år,		bortsett	fra	at	fe-sortering	midt	i	
sauesorteringa	fungerte	litt	under	middels	bra,	noe	vi	vil	rette	på	i	2017.	
	
Gjeter	
	
Bård	Valberg	Nordrum	var	ansatt	som	vår	gjeter	i	beitesesongen	og	gjorde	også	i	
år	en	svært	god	jobb.	Gjeter	har	vært	flittig	til	å	legge	ut	oppdatert	gjeter-info	på	
hjemmesiden,	noe	som	har	vært	veldig	nyttig.	



Sau	
	
År	 2016	 2015	 2014	 2013	 2012	 2011	 2010	
Slept	totalt	 4856	 4513	 4475	 4423	 4338	 4606	 4399	
Søyer	 1787	 1705	 1670	 1648	 1641	 1750	 1661	
Lam	 3069	 2808	 2805	 2775	 2697	 2856	 2738	
Tapt	totalt	 137	 158	 119	 147	 162	 161	 276	
Søyer	 34	 55	 51	 41	 72	 52	 93	
Lam	 86	 103	 68	 106	 90	 109	 183	
Tapsprosent	 2,82	 3,50	 2,66	 3,32	 3,73	 3,50	 6,27	
	
	
Storfe	
	
År	 2016	 2015	 2014	 2013	
Slept		 131	 163	 139	 210	
Sanket	 131	 163	 138	 209	
	
	
Rovdyr	
	
Bjørnen	hadde	to	aktive	perioder	i	sommer,	først	i	midten	av	juli	og	senere	i	
midten	av	august.	Begge	perioder	ble	det	funnet	kadaver	på	Fåvang-sida	av	
Samdalen,	men	Brekkom	hadde	en	adskillig	verre	sesong.	Begge	perioder	ble	det	
iverksatt	skadefelling,	men	uten	resultat.	Det	har	også	i	år	vært	tatt	lam	av	
kongeørn	på	innmarksbeite.	
	
Under	TILSYN->ROVVILT	på	lagets	hjemmeside	ligger	det	informasjon	om	
rovviltkontakter,	prosedyre	ved	mistanke	om	rovviltskade.	Noter	koordinater,	ta	
bilde	og	kontakt	SNO.	Det	er	veldig	viktig	at	styret	får	beskjed.	Styret	søker	
eventuelt	om	skadefellingstillatelse.	
	
Det	er	veldig	viktig	at	alle	noterer	sleppte	dyr	i	boka	i	Tromsbua	samme	dag	som	
de	slippes,	og	fra	sesongen	2017	må	dette	også	sendes	på	sms	til	Hege.	Dette	
fordi	vi	hele	tiden	må	ha	oversikt	over	antall	dyr	vi	har	på	utmarksbeite,	spesielt	
i	en	rovdyrsituasjon.	Dokumentasjon	blir	stadig	viktigere,	og	vi	er	nødt	til	å	ha	
dette	i	orden.	
	
Saltsteinsavlesere	
	
Vi	prøvde	i	år	ut	kombinasjonen	av	saltsteinsavlesere	og	enveisporter	på	
ettersank,	med	varierende	suksess.	Vi	hadde	i	år	5	saltsteinsavlesere	plassert	i	
henholdsvis	Samtjønna,	Eldåbua,	Torsgardshøgda,	Samdalsenden	og	Fremre	
Trolldalen.	Enveisporter	ble	montert	i	Samtjønna,	Samdalsenden,	Fremre	
Trolldalen,	Måsåbua	og	Tromsbua.	Saltsteinsavleserene	fikk	noe	oppgradering	
før	2016-sesongen,	men	begynner	å	bli	nokså	gamle.	De	har	likevel	en	verdi,	
spesielt	på	ettersank,	uavhengig	av	enveisporter,	fordi	registreringer	betyr	at	det	
nødvendigvis	er	dyr	igjen	i	området.	



	
Dugnadsarbeid	
	
Tormod	Amrud	startet	sent	i	høst	jobben	med	å	bytte	panel	og	vinduer	på	søre	
og	østre	vegg	av	Samtjønnsbua,	men	vinteren	kom,	i	motsetning	til	vinduene,	
etter	hvert	og	arbeidet	må	ferdigstilles	til	våren.	Det	ble	fortsatt	med	arbeidet	i	
støa	i	Tromsbua	hvor	det	ble	gjerdet	noe	mer	nytt	i	toppen,	rettet	opp	stolper	og	
satt	på	mer	toppbord.	Støa	i	Samdalsenden	og	ved	Måsåbua	ble	utbedret,	og	i	
støa	i	Samtjønna	ble	arbeidet	med	å	sette	på	toppbord	fullført.	
	
Arbeidsplan	2017	
	

• Fortsette	med	rydding	og	reparasjon	av	gjerdet	i	storstøa	ved	Tromsbua	
• Reparere	fangarmen	ved	Samtjønnsvegen	

	
Neste	år	må	vi	beise	ny	panel	på	gamle	Samtjønnsbua	og	male	vinduer	og	beise	
panel	på	søre	veggen	på	nye	samtjønnsbua,	så	vi	satser	på	en	moderat	
dugnadsmengde	i	år.	
	

	
	
	

	

	
Viktige	ting	å	huske!	

	
*	Husk	å	skrive	i	sleppboka	og	sende	sms	til	Hege		

	
*	Husk	å	skrive	i	tilsynsboka	eller	sende	sms	til	Hege	

	
Send	heller	en	sms	for	mye	enn	for	lite	

Hege	/917	96	219	
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